



HOSPITAL TANAH MERAH, KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), Kementerian Kewangan dalam Gred, Kategori, Pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan (sahlaku) membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK PROJEK	TARAF SYARIKAT/ GRED / KATEGORI / PENGKHUSUSAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIPEROLEHI & HARGA DOKUMEN.	TARIKH, TEMPAT DAN WAKTU SEBUTHARGA DITUTUP
Bil (2) HTM//KEL (S)Bil.21/2018	Kerja-Kerja Menaiktaraf Kubikal Surgikal Wad 1 Untuk Dijadikan " High Dependency Ward" Termasuk Kerja-Kerja Elektrik Dan Mekanikal Serta Lain-Lain Kerja Berkaitan Hospital Tanah Merah	Berdaftar Dengan PKK Bumiputra Berdaftar Dengan LPIPM / CIDB Gred: G1 Ketegori: B & M Pengkhususan : B04 & M01	Kaunter Pejabat Pentadbiran, Unit Pembangunan, Tingkat 1 Bahagian Pentadbiran, Hospital Tanah Merah, Kelantan Tarikh Dokumen Diedarkan: <u>20.08.2018 – 26.08.2018</u> Waktu Pejabat: 8.00 pagi – 4.30 petang Harga Dokumen : Percuma	Kaunter Pejabat Pentadbiran, Unit Pembangunan, Tingkat 1 Bahagian Pentadbiran, Hospital Tanah Merah, Kelantan TARIKH TUTUP: 27.08.2018 (Isnin) WAKTU: 12.00 TENGAH HARI

Penyebutharga diwajibkan mendaftar dalam Buku Pendaftaran Edaran Dokumen Sebutharga sebelum Dokumen sebutharga diserahkan. Dokumen sebutharga akan ditolak jika nama penyebutharga tidak didaftarkan. Sebarang rayuan & pendaftaran lewat tidak akan dilayan.

Tarikh Taklimat Dan Lawatan Tapak adalah pada : 20.08.2018 (Isnin) dan masa : 11.00 pagi
Tempat : Dewan Mas Merah, Hospital Tanah Merah, Kelantan.
Sesi pendaftaran jam : 10.00 Pagi hingga 11.00 pagi.

1. Dokumen sebutharga boleh disemak dan diperolehi di pejabat berkenaan semasa waktu pejabat sahaja.
2. Untuk maksud ini, kontraktor dikehendaki **membawa SIJIL ASAL berserta satu salinan sijil – sijil (tidak akan dikembalikan)**
Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja yang dikeluarkan oleh LPIPM/ CIDB serta Sijil Taraf Bumiputra yang dikeluarkan oleh PKK.
3. **HANYA PENAMA PADA LESEN SAHAJA DIBENARKAN HADIR DAN MELAWAT TAPAK**
4. **"WAKIL KONTRAKTOR / SYARIKAT TIDAK DIBENARKAN"**

Bertarikh : 12.08.2018

DR. MOHD NASIR B. ABDUL KADIR
Pendaftaran Penuh MPM : 35782
Pengerah Hospital UD54
Hospital Tanah Merah, Kelantan.

